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Vier 4 partnere som åpnet butikk sammen i en del av det lokalet som opprinnelig huset Anton Sport

på Stabekk, i Gamle Drammensvei 40.

Tre av oss, som er partnere i dette nystiftede aksjeselskapet, har alle flytte fra adresser på Oslo vest,

etter å ha vært etablert der i flere tiår.

Mye av årsaken til at vi i det hele tatt ville flytte ut av byen, er jo de strenge reguleringene av trafikk

og parkering, som vi ikke bare merket, og som vi forstår kun er begynnelsen på myndighetenes

reguleringer for aoppna en bilfri by.

For oss som driver med varehandel er det ensbetydende med legge ned driften. Vi utgjør hos oss 4
årsverk og innehar kompetanse på spesialfelt hver for oss som det tar omkring 100 r abygge opp.

Når vi så, to måneder etter at vi åpnet butikken vår, leser planforslaget hvor det legges opp til å

fjerne de fleste av frie parkeringsplassene nær oss, så føler vi oss rett og slett ført bak lyset.

Vi mener det er riktig at vi skal arbeide fremover for en renere framtid, men dette er rett og slett for

brutalt. Hvor i sakslisten til politikerne står for eksempel ordet som er øverst på vår liste, nemlig

LEVEBRD?

Vår butikk, hvor det handles med tepper, har ingen mulighet for å eksistere dersom våre kunder ikke

bare skal finne fram til Stabekk, men også lete forgjeves etter en parkeringsplass.

Når vi i tillegg leser om de storslåtte planene som politikerne legger for dagen, med storstilet

utbygging i nærområdet, så vil vi ikke bare be om at den lokale planen for parkeringsplasser blir

beholdt, men at den også øker i takt med bebyggelsen.

Skal Stabekk være et attraktivt satsningsområde framover, er nettopp denne forskjellen en

avgjorende faktor,
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